
konané dne 7.dubna 2015 na tenisovém areá|u v Městských sadech

Přítomni: viz prezenční listinu' která je součástí tohoto zápisu

Va|né hromady To Witzenmann se zúčastni|o 17 č|enů tenisového oddí|u
zpozvaných starších .18-ti |et, jeden č|en se om|uvi| (Zdeněk Hrubý) a dva hosté
(DanieIa Hackenbergová, Jiří Hackenberg).

Po schvá|ení navrŽeného programu VH přednes| předseda Partenidis hodnocení
dění v oddíle od pos|ední va|né hromady. Upozorni| především na stárnutí a
zmenšování č|enské zák|adny a s tím související menší uýnosy z oddí|ových a
č|enských příspěvků. Spolu s da|šími v|ivy (výrazné sníŽení příspěvků z centrá|ních
zdrojů tě|ovýchovy, stá|e náročnější získávání finančních grantů z města opavy nebo
Moravskos|ezského kraje, výrazné sníŽení výnosů z majetku SK na Kar|ově atd.) to
ved|o proh|ubování pasívnÍ bi|ance hospodaření tenisového oddí|u. To se sta|o
předmětem výrazné kritiky na va|né hromadě sK 2014.

Výbor To rozšířený o zbýva1ící členy trenérské rady připravi| pro |etošní rok řadu
opatření, které mají nastartovat z|epšení hospodaření To a oŽivení oddí|ového dění.
Intenzívní jednání s majite|em areá|u vedI předseda SK a výs|edkem jsou da|ší kroky'
které povedou ke z|epšení ekonomiky To. Výbor To by| po souh|asu přítomných
rozšířen nejen o zbýva1ící č|eny trenérské rady (Komrska Zdeněk, Dejmek A|eš)' a|e i
o da|ší dva nové č|eny, bude tedy pracovat v sedmičlenném obsazení' Dá|e by|a
odsouh|asena nominace zástupce tenisového oddÍ|u do kontro|ní komise SK.
V diskuzi by|y navrŽeny da|ší podněý' kteými se bude zabývat nový výbor To' by|y
odsouh|aseny oddí|ové příspěvky pro rok 2015 a by| dohodnut postup t4ýběru
č|enských a oddí|ových příspěvků.

Usnesení va|né hromadv To Witzenmann opava

Datum konání: 7 '4.2015, přítomni: viz prezenční |istinu

1 - Va|ná hromada vza|a na vědomí zprávu o činnosti To v období od pos|ední VH
To a schvá|i|a plán činnosti na rok 20.15.

2 _Ya|ná hromada odsouh|asi|a zprávu o hospodaření v roce 2014 (záporné sa|do
.,|28'036,42Kč)

3 - Va|ná hromada schvá|i|a (16x pro, 1x zdrže| se h|asování) rozpočet na rok 2015
s aktivnÍm sa|dem 21.430,- Kč s tím, že zavazu1e výbor To k soustavnému h|edání
no4ých zdrojů př.tjmů, k šetření na straně nák|adů To a vyzývá všechny č|eny
v zájmu vy|epšení ekonomické situace oddí|u k náboru nových č|enů To a zajiŠtění
soonzorů.



4 _Ya|náhromada schvá|i|a úpravu č|enských a oddí|ových příspěvků pro rok 20,15
(viz přiloŽenou tabu|ku). Výběr č|enských a oddí|ových příspěvků bude provádět p4!
Hackenberqová vŽdv v pondělí a ve středu od 16.00 hod na tenisovém areálu.
P|atbu je moŽno provést i na účet SK JANTAR (čís|o účtu: 212145359' kód banky:
0600 - GE Money Bank, variabi|ní symbo|: 370, konstantní symbol: 0558). Do zprávy
je nutno uvést příjmení člena To, za kterého je příspěvek hrazen. Výběr příspěvků
mimo týo termíny bude provádět i pan Baier, správce areá|u.

Termín pro sp|nění povinnosti p|atbv ie stanoven na 20.května 2015' Po tomto
termínu nebudou hráči, kteřÍ příspěvky neuhradi|i, na kurty vpuštěni. Pouze proti
jednorázové úhradě za hrací hodinu.

5 - Va|ná hromada schváli|a za ělena kontro|ní komise SK JANTAR za tenisový oddí|
p. Matěje Bie|ačka.

6 - Va|ná hromada zvoli|a novými č|eny výboru To p. Martina Tábora, Lud'ka
Černého, Zdeňka Komrsku a A|eše Dejmka. Tím se stává výbor To sedmič|enný,
zbýva1Íci č|enové jsou p. Jan Hrbáč' Jiří Ha|far a Dimitrios Partenidis.

Zapsa|: D.Partenidis - předseda To

/?U


